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 Referat 
- fra bestyrelsesmøde i Afdeling 4   

 

Mødested:  Selskabslokalet i Rughaven  

Mødetidspunkt: 16. august 2022, kl.18.30  

Deltagere: Christian, JC, Poul, Orla, Peter, Stine og Sanne 

Afbud: Andreas, Emelie, Tina og Stefan  

Referent:   Sanne Lund Nielsen 

  
Dagsorden  

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 
 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde 
Godkendt 
 

3. Sommerfest med afd.2 
Orientering om sommerfesten. Alt er klart til på lørdag - trods udfordringer med 
teltet - vi mødes kl.12 til det praktiske. 
 

4. Indkøb og regnskab vedr. kage/mad til vores bestyrelsesmøder – 
gennemgang af regler. 
Poul præsenterede det flotte regnskab. Konkretisering af reglerne fra Vivabolig 
omkring bilag til udbetaling.  

 
5. Siden sidst – nyt fra Vivabolig og OB 

Christian refererede fra OB omkring nyt tiltag fra kommunen. Ghettolisten, nu 
hedder det bekymringsliste! Næsten samme kriterier, men andre niveauer. Christian 
læste nogle af kriterierne op, virkelig bureaukratisk og indviklet! De giver mulighed 
for differentiering af udvælgelse af nye beboere hos boligselskaberne. Afd. 1 og 3 
har over 30% af ikke-vestlige beboere, men opfylder ikke de øvrige kriterier og 
hermed ikke på vej på nogle lister. Christian sender bilaget rundt.  



 

 
Side 2 

 

Der arbejdes på et møde med Nortec omkring betaling af ladestandere, Christian 
byder ind med datoer til Rene fra Vivabolig, ikke på torsdage. 

Der er positiv stemning for lempelse af de inddragede parkeringspladser fra 
kommunen ved molokkerne i Rughaven, afventer svar.  

Der er ballade omkring Multibanen på Facebook, Poul har fundet reglerne frem og 
alle har lov til at benytte Multibanen. Afd.2 overvejer at fjerne skiltet, vi afventer 
nærmere.  

6. Eventuelt 
Peter: campingvogn i Hørhaven, reglerne er max. 48 timer - Stefan orienteres. Der 
vaskes stadig mange biler, slangen skulle gerne fjernes – Stefan orienteres igen og 
beboerrådgiverne kontaktes for aftalt samtale. Ydermere tømmes der affald fra andre 
ikke-beboere af samme beboer. Malerne bruger molokkerne uhensigtsmæssigt - 
Stefan orienteres. 
Opleves der problemer med molokkerne, skal det indberettes til René fra Vivabolig 
eller Stefan. 

Poul: intet 

Stine: dejligt med Vild med vilje. Men desværre er der et felt, der til stadighed bliver 
slået af robotterne. Har snakket med nogle af de gamle beboere, og foreløbigt vil én 
gerne interviewes. Peter melder sig som interviewer, forslag om at indbyde 
beboerne til kaffe/kage for at snakke gamle dage. Beboerne med jubilæer er lidt 
svære at finde, grundet GDPR. Måske beboerrådgiverne kan bidrage med gode 
ideer. Snak om forslag til hvordan vi får indsamlet historierne.  

Christian: har ikke helt styr på tørregårdene, endnu. 

Orla: havevandring? Mandag den 12.09.22 kl.16.00 - Peter, Poul, Orla og Christian 
går runden. 

Sanne: intet 

JC: intet 

Tak til Poul for dejlig æblekage 😊😊 

Mødet hævet kl. 20.30. 

Næste møde er den 20.09.22 kl.18 med spisning. Meld venligst også til Poul af 
hensyn til madlavning senest fredag den 16.09.22.  

 

                 ____________________       
   Sanne Lund Nielsen                
          Referent 


